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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 8 januari 2019, ingekomen op 8 januari 2019, heeft u namens de 

PVV-fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Heeft dit college kennisgenomen van het voornemen van de gemeente Loon 
op Zand om camera’s te plaatsten om (drugs)dumpingen tegen te gaan? 
Antwoord: Ja. 

 

2. Deelt dit college de mening van de PVV dat door cameratoezicht de pakkans 
van (drugs)dumpers vergroot kan worden? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Nee, deze mening wordt door ons niet gedeeld. Cameratoezicht kan 

een middel zijn om toezicht te ondersteunen maar dat wil niet zeggen dat 

daarmee de pakkans wordt vergroot. Het buitengebied van Brabant is daarvoor 

te groot. 

 

3. Kan dit college aangeven waarom de politie de burgemeester heeft 
geadviseerd om camera’s te plaatsen? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Nee, wij zijn inhoudelijk niet op de hoogte van dit advies.  

 

4. Kan dit college aangeven waarom het in het buitengebied van Loon op Zand 
wel mogelijk is om camera’s te plaatsen om (drugs)dumpingen tegen te gaan? 

Antwoord: Ja. Dit kan omdat het daar een afgebakend gebied betreft waar veel 

overlast is van afvaldumpingen. Het gebied rondom Het Blauwe Meer bestaat 

uit een aantal onverharde wegen waarbij er maar een beperkt aantal wegen 

toegang geven tot het gebied. De gemeente is het bevoegd gezag als het gaat 

om afvaldumpingen dus zij hebben de mogelijkheid dit te doen.  
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Naast het ophangen van camera’s is ook het toezicht in dit gebied 

geïntensiveerd, tevens zijn borden geplaatst waarop staat dat er cameratoezicht 

plaatsvindt en zijn omwonenden geïnformeerd. 

 

Zoals wij eerder hebben aangegeven in de beantwoording van vragen over 

cameratoezicht in het buitengebied kán een gemeente een dergelijk middel 

kleinschalig inzetten op hotspots. Daarvan is in dit geval sprake.    

 

5. Is dit college bereid om met de politie in gesprek te gaan over de 
mogelijkheden van cameratoezicht in het buitengebied?  Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Nee. Deze vraag heeft u eerder gesteld en wij herhalen het 

antwoord hierop: Cameratoezicht is geen oplossing voor toezicht in het 

buitengebied vanwege het grote gebied waarin ze geplaatst kunnen worden. 

Ook de opvolging is een groot issue want de provincie heeft geen response unit 

klaar staan in geval er iets te zien is op de camerabeelden. Daarnaast speelt de 

privacy een rol, er mogen (vanuit de AVG) niet zomaar overal camera's worden 

opgehangen.  

 

6. Is dit college bereid om te onderzoeken op welke faciliterende wijze dit 
college grondeigenaren in het buitengebied kan ondersteunen met preventief 
(incidenteel) cameratoezicht om (drugs)dumpingen te voorkomen of om de 
pakkans van dumpers te vergroten? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Nee, het is aan de gemeente om te bekijken of kleinschalig 

cameratoezicht op hotspots een oplossing kan zijn voor afvaldumpingen.  

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk drs. M.J.A. van Bijnen MBA 
 

 

https://www.brabant.nl/download?col=bestact&qvi=64208

